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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 6 obce Kostelec u Holešova

konané dne 11. 7. 2023 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 hod.-18:38 hod.
Přítomno: 13 zastupitelů
Omluveni: Miluše Václavková, Martin Hradil
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Ing. Iva Hašková, Kateřina Packová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Aleš Pospíšilík, Hana Helsnerová

Hlasování: 12-0-0

V 17:03 hod. se dostavil zastupitel Martin Dulava

Byla zvolena návrhová komise: Martin Dulava, Dušan Marek, Zdeněk Slováček

Hlasování: 13-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Iva Hašková, Kateřina Packová

Hlasování: 13-0-0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Zápis ze zasedání ZO č. 5 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh k doplnění programu zasedání ZO č. 6: "Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo D/2023/5 ze dne 28.02.2023". Navrženo zařadit na program
ZZO jako podbod č. 1 u bodu č. 5.
Předkládá:  Petr Měrka.

Hlasování 13-0-0

Program:
1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 5
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3. Informace o činnosti
4. Schválení zhotovitele veřejné zakázky "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova"
5. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo
D/2023/5 ze dne 28.02.2023
6. Diskuze
7. Závěr

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil Mám jen technickou připomínku. Zastupitelé dostávají pozvánku

na zasedání ZO, dále je pozvánka vyvěšena na elektronické úřední desce,
ale ne všichni občané chodí na elektronickou úřední desku. Bývalo dobrým
zvykem, že se pozvánka vyvěsila na náves, na úřední desku v tištěné
podobě. Také se většinou pozvání vyhlásilo obecním rozhlasem.

starosta obce Petr Měrka Obec může mít jen jednu úřední desku, což je v současné době ta
elektronická u Domu služeb.

zastupitel Dušan Marek Obecním rozhlasem byla pozvánka vyhlášena.
zastupitel Jiří Čúzy Také jsem pozvánku včera (pondělí 10.07.2023) rozhlasem slyšel.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání zastupitelstva č. 6

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 5

2/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje závěrečný účet Obce Kostelec u Holešova za rok
2022 bez výhrad.

3/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje účetní závěrku Obce Kostelec u Holešova za rok
2022 a hospodářský výsledek ve výši 9.212.000,32,-Kč.

4/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. Bylo provedeno.

5/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření  Smlouvy   o  zřízení  věcného
břemene č. OT-014330065100/001-ADS na stavbu "Kostelec u Hol. p. Pospíšilík, smyčka NN" s  EG.D, a.s. -
Ještě není podepsáno, došlo ke změně postupu oproti smlouvě o smlouvě budoucí. Bude podepsáno hned
po zapracování změn do konečné smlouvy. 

6/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy č.  OT-001040019133/005-
PERF o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene za účelem umístění distribuční soustavy VN s názvem
stavby "Karlovice u Holešova, obnova VN". - Smlouva podepsaná.

7/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene č. OT-001030080336/001-ELMO  na realizaci stavby s názvem „Kostelec u Hol., Garáže,
K-437-23, Kab.NN“. -   Smlouva podepsaná a odeslaná zhotoviteli.

8/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodeje částí pozemku p. č. 736/29 výměře 13 m2,
nově bude označeno p. č. 736/49 a pozemek o výměře 5 m2, nově bude označen st. 530, za cenu obvyklou -
20  Kč/m2.  Parcela  se  nachází  v  k.  ú.  Kostelec  u  Holešova.  Úhrady  veškerých  nezbytných  nákladů
předcházejících prodeji pozemku a spojených s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující. Je to
těsně před realizací, na katastrálním úřadu dokončují rozdělení pozemků. Nebylo to úplně jednoduché, protože
katastrální úřad v první fázi zamítl postup, který sám navrhl. - Do týdne už by měly být pozemky rozděleny a
dojde k přepisu.

9/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  Dodatek  č.  1  ke  Smlouvě  o  poskytnutí
neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  obce  Kostelec   u  Holešova  číslo:  D/2023/3  ze  dne  15.03.2023.  -  Ještě
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nevyplaceno, zítra bude zařízeno.

10/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje v souladu s § 56 zákona č.  183/2006 Sb.,
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, další postup pořizování "Změny č. 1
Územního plánu Kostelec u Holešova" dle předloženého návrhu.

11/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  
číslo D/2023/10 s organizací Linka bezpečí z.s. na poskytnutí finančního příspěvku na činnost ve výši 3.000,-
Kč. -  Smlouva uzavřena, příspěvek vyplacen.

12/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. D/2023/11s
organizací  Charita Holešov na poskytnutí  finančního příspěvku na činnost  ve výši  36.000,-Kč.  -  Smlouva
uzavřena, příspěvek vyplacen.

14/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  zadávací  dokumentaci  výběrového  řízení
na zakázku "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova". - Výběrové řízení proběhlo, ZO dnes schválí výsledek.

15/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  komisi  pro  posouzení  nabídek  VŘ
na zakázku  "Dešťová  kanalizace  Kostelec  u  Holešova",  ve  složení  Radoslav  Pospíšilík-předseda  výběrové
komise a členové výběrové komise Dušan Marek, Zdeněk Slováček a Jan Hladiš. Náhradníci výběrové komise
Tomáš Marek, Iva Hašková a Kateřina Packová. 

16/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam oslovených firem k realizaci veřejné
zakázky  malého  rozsahu  "Dešťová  kanalizace  Kostelec  u  Holešova".  -  Výběrové  řízení  proběhlo,  z  pěti
oslovených firem se zúčastnily dvě.

17/5Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  vkladovém  účtu
s obnovováním ,  se splatností  1 měsíc,  úrokovou sazbou 5,7% p.a.,  s  Českou spořitelnou,  a.s.,  Praha 4,
Olbrachtova 1929/62, PSČ 140 00, IČO: 45 24 47 82, pobočka Zlín, Zarámí 4463, 760 01. Zastupitelstvo obce
pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce převodem částky
15 mil.  Kč na výše uvedený vkladový účet.  Zároveň zastupitelstvo obce pověřuje  starostu obce přesuny
finančních prostředků z a na výše uvedený vkladový účet tak, aby zůstatek na běžném účtu u České spořitelny,
a.s. neklesl v okamžiku obnovení vkladového účtu pod 4 mil. Kč, a zároveň, aby na běžném účtu byl dostatek
finančních prostředků pro úhradu plánovaných investičních výdajů. - Provedeno, prostředky převedeny. 

13/5Z/2023 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova pověřuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a z. č. 128/2000
Sb. o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů kompetenci RO k provádění rozpočtových opatření
v následujícím rozsahu: -zvýšení objemu příjmů a výdajů na jedno rozpočtové opatření do částky 200.000,-Kč -v
případě příjmů dotací a jejího následného výdeje, bez omezení - v případě havárií, soudních rozhodnutí nebo
živelných pohrom, bez omezení - při přesunech v rámci schváleného rozpočtu, bez zvýšení celkových příjmů a
výdajů, bez omezení. Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření
provedeném v kompetenci RO na nejbližším zasedání ZO konaném po schváleném rozpočtovém opatření RO. -
Zatím nebylo potřeba využít.

Výsledky projednávání, o kterých se nehlasovalo:

Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  bere  na  vědomí  výsledky  kontroly  plnění  usnesení  ze  zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 4.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky provedené kontroly Kontrolním výborem.

Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  do  redakční  rady  zpravodaje  Kostka  schválit
Mgr.  Miluši  Václavkovou  (výkonný  redaktor)  Mgr.  Aleše  Pospíšilíka  (pověřený  člen  RO)
a  Mgr.  Petru  Pospíšilíkovou  (pověřený  člen  kulturní  komise).

Výsledky projednávání, která nebyla přijata:

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje úpravu pravidel pro vydávání zpravodaje "KOSTKA".
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Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje úpravu pravidel pro vydávání zpravodaje "KOSTKA"

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil V podkladech k usnesení není uvedeno, jakým způsobem je usnesení

plněno. Tato informace zazní zde, ale občané nemají možnost si ji dohledat.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

V zápise ze zasedání ZO to bude doplněno.

zastupitel Petr Hlobil Tak to je v pořádku. Dále jsem si udělal poznámku, ta smlouva s Charitou
Holešov na 36.000,-Kč byla zastupitelstvem schválena 25.05.2023 a vy nám
to tady zdůvodníte slovy: "předpokládám, že by to mělo být splněno". Není
to vhodná formulace. Měl byste říct: "Je splněno, nebo není splněno".

starosta obce Petr Měrka Není to vhodná formulace, ale kdybych vám řekl, že je splněno, tak bych
vám lhal. Je to moje chyba, že jsem si to pořádně nezjistil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 5.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti

Mezi zasedáním ZO č. 5 a č. 6 se konaly schůze RO č.  11/2023, 12/2023 a 13/2023.

RO schválila usnesením č.: 

2/11R/2023 aktualizovaný jednací řád RO Kostelec u Holešova.

3/11R/2023 NABÍDKU k vyměnění podlahovin č. 23NA00091 od společnosti MKM podlahy Sedláček s.r.o.-
Jedná se o podlahu v budově základní školy, v místech kde bude dočasně umístěna mateřská škola.

4/11R/2023 provedení výměny vodovodního potrubí firmou Instalatérství Antonín Darebníček, dle předložené
nabídky.

2/12R/2023 Spisový a skartační řád obce Kostelec u Holešova. - Doplněny dva odstavce na základě doporučení
po kontrole ze strany Moravského zemského archivu.

3/12R/2023 přijetí  daru ve výši 4.000,-Kč od společnosti  AMP build s.  r.  o.,  Brno, a VK-Drcman s. r.  o.,
Němčice pro MŠ Kostelec u Holešova, okres Kroměříž,.

2/13R/2023 vyhlášení výběrového řízení na místo výkonného redaktora zpravodaje "KOSTKA". - VŘ vyhlášeno a
vyvěšeno.

3/13R/2023 opravu defektu komunikace v obci Karlovice a kanálových vpustí v obci Kostelec u Holešova
ze strany firmy WOXI poklopservis s. r. o. 

4/13R/2023  provedení  ošetření  a  konzervace  dřevěných  konstrukcí  na  nové  části  budovy  ZŠ  Kostelec
u Holešova v ceně 112.222,-Kč, společností KS Sankro, s. r. o. IČ: 107 23 889, Polišenská 4382/2c, 586 01,
Jihlava. 

Rada obce vzala na vědomí: 

5/11R/2023 nabídku společnosti KS Sankro, s. r. o. k provedení sanace dřeva a celkové chemické ochrana
dřeva a pověřila starostu obce k zajištění konkurenčního posouzení stavu dřevěných konstrukcí.

Další informace:

26.05. KM – jednání na VaK – vyjasnění situace – projekt kanalizace a ČOV, územní plán
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27.05. Střelnice – střelecká soutěž pro juniory

29.05. Česká spořitelna – založení spořícího účtu a převod prostředků dle usnesení zastupitelstva

31.05. Prohlídka a výběr kanálových vpustí k opravě, prohlídka střešních konstrukcí na škole

01.06. Brno – školení – svatební obřady – náležitosti a průběh

09.06. Revize dětských hřišť – zajištění nápravy nedostatků

10.06. Hasičská soutěž Karlovice

13.06. Zlín – setkání starostů a místostarostů Zlínského kraje

20.06. Kontrola dotace SZIF – vybavení Myslivny – uzavřeno bez závad

20.06. Osíčko - Valná hromada Svazek obcí pro nakládání s odpady

22.06. MŠ - rozloučení s předškoláky

23.06. Školení na elektronickou úřední desku – ve spolupráci s mikroregionem i pro okolní obce

23.-25.06. Kostelec nad Labem – setkání Kostelců

27.06. Hodnocení dalšího období následné péče o akci Revitalizace zeleně + uzavření roku

28.06. Sokolovna - rozloučení s deváťáky

28.06. Schůzka k možnosti dotace na rekonstrukci zázemí hřiště

29.06. Sokolovna – závěrečné shromáždění ZŠ

29.06. Holešov – životní prostředí – dořešení změny typu pozemků, např. změna z orné půdy na ostatní plochu,
předáno na katastrální úřad k dořešení.

 

Komunikace se SúS KM – opravy drobných defektů v komunikacích,

Staré hřiště - nainstalováno zábradlí, branky opraveny, řeší se ukotvení,

Karlovice lavičky – materiál připraven, řeší se transport,

Rozpracované akce:

Rybník Karlovice – odsouvá se termín vyhlášení, aktuálně se spekuluje o začátku příštího roku.

Chodníky – hotova dokumentace a stavební povolení, podána žádost o dotaci na část od Pohraničí ke škole,
výsledek se očekává +- v listopadu.

MŠ – probíhá stěhování, od září bude provoz v náhradních prostorách. Prováděcí dokumentace pokračuje,
zatím je předpoklad, že bude do konce července.

Nová žádost je ve fázi kontroly, zatím bylo vyžádáno doplnění drobností administrativního charakteru. Bude
následovat ještě jedna úroveň kontroly. Předpoklad uzavření – přelom července a srpna.

Vybavení učeben ZŠ z IROP – dotace přiznána, termín realizace zatím není stanoven (věc ZŠ).

Diskuze:
zastupitel Tomáš Marek Co se aktualizovalo v jednacím řádu RO?
starosta obce Petr Měrka Předmětem bylo zpřesnění procesních záležitostí. Byly tady drobné spory

o výklad jednacího řádu, takže jsme jej zjednodušili a zpřesnili. Jestli chceš
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pošlu ti nové znění do mailu.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Je přílohou k zápisu z RO.

zastupitel Petr Hlobil Je součástí zápisu.
zastupitel Tomáš Marek Patrně jsem jej přehlédl.
starosta obce Petr Měrka O jednotlivých bodech se můžeme pobavit konkrétně, není v tom problém.
Petr Hlobil z pléna Můžete specifikovat i nám, co se tam změnilo?
zastupitel Martin Dulava Prosím vás, já vás opět upozorním, že nejste zastupitel a nezažádal jste

o slovo.
starosta obce Petr Měrka Já jsem pokynul, že může mluvit. Můžu pro vytištěný jednací řád zajít

do kanceláře.
zastupitel Petr Hlobil Je přílohou zápisu. Je tu, pane Měrko, pár otázek. Na posledním zasedání

ZO byly vzneseny určité dotazy, na které vy jste nebyl schopen odpovědět.
Třeba jste řekl: "Dobrá, podívám se na to". Takže zeptám se, zda pan
Martin Pánik, bytem Kostelec u Holešova č. p. 51doplnil žádost
o osvobození od poplatku za odpady v roce 2023, aby bylo prokazatelné, že
na to má nárok. Napsal jednu strohou větu: "Jsem dlouhodobě v zahraničí."
A z toho nevyplývalo, že těch minimálně deset měsíců v zahraničí je. Je to
již ošetřeno?

starosta obce Petr Měrka Ano, díval jsem se na to a mám od něj Čestné prohlášení, že žije s rodinou
v Kanadě.

zastupitel Petr Hlobil Dobrá, asi by bylo dobré to Čestné prohlášení bylo doplněno do zápisu.
Dále k proplácení služebních cest starosty. Pořád je tady platné usnesení,
které nebylo zrušeno. Bavili jsme se zde o tom a vy jste říkal: "Pokud
něco máte, tak mi to pošlete". Tak jsem vám to poslal vyjádření paní
auditorky, jak to máme dělat.

starosta obce Petr Měrka Ona vám neřekla, jak to máte dělat.
zastupitel Petr Hlobil. Že od roku 2018 je potřebné a my jsme to ošetřili usnesením v zápise

ze zastupitelstva.
starosta obce Petr Měrka Já jsem se rozhodl, že požádám finanční výbor, že mi s tím pomůže a

vytvoříme směrnici obce, zatím to neřeším.
zastupitel Petr Hlobil Dobrá, já se jen ptám, protože v minulém zápise bylo uvedeno: "Máte

pravdu, podívám se na to a případně to připravím na příští zasedání". Proto
jsem se ptal.

starosta obce Petr Měrka Zatím jsem se tomu moc nevěnoval, přestal jsem to účtovat a mám klid.
zastupitel Petr Hlobil Dobře. A ještě jeden dotaz. Na návsi pod svodidly stojí odstavené vozidlo,

které se tam rozpadá. Ptal jste se na to někoho, čí to je, nebo jak to je?
starosta obce Petr Měrka To jsem zatím neřešil.
zastupitel Petr Hlobil Tak zatím děkuji za informace.
Marcela Pospíšilíková z pléna Mám tady pár dotazů i z minulého zasedání, kde jsem nedostala odpověď.

Takže minule jsem se ptala, co se zlepší na provozu kamerového systému
jeho aktualizací s náklady cca 120.000,-Kč? Bylo mi řečeno, že si od pana
Gahury vyžádáte nějaké stanovisko, v čem ten systém bude lepší.

starosta obce Petr Měrka Nebude lepší, ale bude fungovat.
Marcela Pospíšilíková z pléna On teď nefunguje?
starosta obce Petr Měrka Funguje, ale bylo tam nebezpečí, že nebude kompatibilní s technikou

například při stahování.
zastupitel Petr Hlobil Existuje k tomu nějaký podrobný rozpis, kde by to bylo vysvětleno?
starosta obce Petr Měrka Určitě bude, pošlu vám to.
Marcela Pospíšilíková z pléna Dobře a ještě ten další dotaz, co jsem nedostala zodpovězený. To jsou ty

bližší informace k projektu modernizace základní školy. Vy jste tady říkal,
že je to záležitost základní školy a to tak úplně není pravda, protože určitě
je tam nějaká spoluúčast obce v té dotaci. Čili já jsem se zajímala o finanční
náklady na realizaci projektu, výši dotace z IROP.

starosta obce Petr Měrka Spoluúčast obce bude zhruba 1.400.000,-Kč, ale to je věc, která
se schvalovala v minulém volebním období.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ne, v minulém volebním období se schvalovalo to, že obec souhlasí, aby
byla podána žádost do IROP, ale v podstatě nebyla ani podrobná projektová
dokumentace. O rozpočtu ani nemluvím. Byla tam nějaká částka, která
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se potom navýšila a snížila se výše dotace, tak jsem byla informovaná paní
ředitelkou, že tam měla být spoluúčast nějakých třeba 20 %. A ta
spoluúčast se měla nakonec zvednout na 30 % - 40 %.

starosta obce Petr Měrka Měla by být 10 % a ta spoluúčast obce by měla být 1.400.000,-Kč
Marcela Pospíšilíková z pléna Z toho usuzuju, že se dostane celkem 14.000.000,-Kč.
starosta obce Petr Měrka Nevím tu částku úplně přesně, ale tak nějak to je.
Marcela Pospíšilíková z pléna Dobře, takže to bych měla z minula a teď jsem se ještě chtěla zeptat. Mluvil

jste tady o tom, že se má ošetřit konstrukce střechy. Já jsem se dočetla
v zápisu z RO č. 11/2023, že jste byl pověřený sehnat nějaké konkurenční
nabídky. Bohužel, z dalších zápisů vůbec nevyplývá, jestli starosta ten svůj
úkol splnil nebo ne. V podstatě v RO č. 12 je pouze konstatování, že
RO vzala na vědomí a v dalším zápise RO je už jenom schválena k realizaci
ta původní firma. Takže, když já jako občan nemám přístup k přílohám,
předpokládám, že v přílohách ty konkurenční nabídky jsou, tak občan
se nedozví, jestli jste úkol splnil. Což není dobré.

starosta obce Petr Měrka Úkol jsem splnil a jak jsem říkal v rámci těch informací, ty nabídky měly
dvě části - starou budovu a novou budovu. U staré budovy byly ty náklady
stejné, u nové budovy byla ta konkurenční nabídka výrazně vyšší, takže
jsme ji ani neřešili. Přidáme to do zápisu.

Marcela Pospíšilíková z pléna Víte, ono to souvisí s tím, jak jsem tady říkala minule, že já v zápisech
z RO postrádám informace o činnosti. Pokud by tam byly informace
o činnosti, tak tam můžete napsat, že starosta obce vyzval.

starosta obce Petr Měrka Já to chápu, ale zápis z RO je neveřejný, stačí když budu zveřejňovat výpisy
z usnesení.

Marcela Pospíšilíková z pléna To není pravda, znáte jednací řády? Obec se zavázala, že v rámci
transparentnosti bude zveřejňovat zápisy z RO, takže bohužel ta povinnost
existuje.

starosta obce Petr Měrka Já mám povinnost informovat na zasedání ZO, to činím, kdokoli se mě
na cokoli zeptá, nemám problém, řeknu mu to. Jestli si myslíte, že bych měl
všechny informace dávat do zápisu z RO, tak to respektuji, ale

Marcela Pospíšilíková z pléna Já si myslím, že utrpěla transparentnost a informovanost občanů v této
obci, protože ten, kdo nechce na zastupitelstvo, tak ten se tyto informace
vůbec nedozví.

starosta obce Petr Měrka Co mám dělat, když nepřijde na zasedání ZO?
zastupitel Martin Dulava Já bych vám chtěl říct takovou věc.
Marcela Pospíšilíková z pléna Pane Dulava, já jsem ještě neskončila.
zastupitel Martin Dulava Vy tady hovoříte, jako byste byla členkou zastupitelstva, ale nejste. Sice

jste dostala slovo, ale abyste si vzala slovo na několik témat, počkejte si
na to, až bude diskuze a nechte zastupitelstvo pracovat a nerušte prosím,
protože vy rušíte.

Marcela Pospíšilíková z pléna Moment pane Dulava!
zastupitel Martin Dulava A ještě jedna poznámka, když mluví starosta, nemluvíte vy. Pan starosta

vám dává tu možnost, abyste hovořila a vy mu skáčete do řeči, tak to
prosím vás nečiňte.

Marcela Pospíšilíková z pléna Pane Dulava, vy nejste v představenstvu této schůze, vy nejste ani starosta,
vy nejste ani místostarosta, vy jste zastupitel. Zastupujete občany obce
a měl byste jim popřát sluchu. Vy tady nejste žádný magnát.

zastupitel Martin Dulava Já vám popřeji sluchu, až budete v diskuzi, která je součástí programu.
starosta obce Petr Měrka Jestli vám do toho můžu skočit, já myslím, že to zbytečně protahujeme.

Budu se snažit, aby se diskutující neopakovali. A poprosím o trochu
trpělivosti.

zastupitel Petr Hlobil Právě, že pan starosta řekl, že pokud to není v zápise z RO nebo něco
takového, že se ho můžeme zeptat tady na zasedání ZO a že nám na vše
odpoví.

starosta obce Petr Měrka Nejenom na zasedání ZO, kdykoli.
zastupitel Petr Hlobil No tak neříkejme kdykoli, říkejme na zasedání ZO, kdykoli to není možné.

Já bych se zeptal pane Měrka, v květnu probíhala korespondence mezi obcí
a zapsaným spolkem "Aktivní Kostelec" týkající se rozhodnutí o kácení
stromů. Kdyby to někde bylo popsané, tak bych se neptal. O které dřeviny
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se jedná a ve které lokalitě?
starosta obce Petr Měrka Šlo o břízy na myslivně, které na jaře nevyrašily.
zastupitel Petr Hlobil Dobrá, díky za informaci. Další, 24.05.2023 zaslal na obec Moravský

Zemský archiv v Brně protokol o kontrole. Jaké závěry z toho pro obec
vyplývají?

starosta obce Petr Měrka O tom jsem mluvil.
zastupitel Petr Hlobil To jste říkal, že jsme schválili Skartační řád.
starosta obce Petr Měrka To byla kontrola nápravných opatření po kontrole z roku 2021, takže tam

vytýkaly věci, které se nepodařilo napravit.
zastupitel Petr Hlobil Dobrá, takže jaké závěry z toho pro obec vyplynuly? Byly nedostatky

napraveny, nebo jsou ještě nějaké úkoly?
starosta obce Petr Měrka Jsou ještě nějaké úkoly, my jsme udělali ten skartační řád. Pak tam byly

výhrady k tvorbě čísel spisů. To jsme si vyříkali s paní hospodářkou, takže
čísla spisů necháme generovat. Nakonec bude asi nejsložitější donutit
správce KEO, aby informace, které jsou momentálně na podatelně, kde jsou
kontakty na obec a na podání elektronických podání, se zobrazovaly na 
elektronické úřední desce, protože nám vytýkali, i vám tehdy vytýkali, že
se tam tyto informace nezobrazují. Takže musíme zatlačit na správce, aby
nám tam udělal záložku. Mám na to do konce září, takže předpokládám, že
během měsíce srpna to bude vyřešeno a budu odpovídat, že je splněno.

zastupitel Petr Hlobil Potom tady mám ještě jednu věc. Město Holešov zaslalo na obec společné
povolení. To se jedná o stavební povolení na chodníky?

starosta obce Petr Měrka Tam jich bylo víc, tam byly chodníky.
zastupitel Petr Hlobil Tam je víc stavebních povolení, možná na jednotlivé etapy.
starosta obce Petr Měrka Byly tam tři povolení na ty chodníky, na tři etapy. Plus tam byly ještě

nějaké věci. Bylo toho víc, klidně vám k těm jednotlivým věcem vypíšu, co
to bylo.

zastupitel Petr Hlobil Ještě se ale zeptám, vy jste říkal, že se vyřizuje dotace tady
na chodníky možná směrem ke školce, možná chodníky kolem školy a tak
dále. My jsme vyřídili projektovou dokumentaci na chodníky do Karlovic a
rozběhli jsme to stavební povolení. Dnes už to tady všechno máme, ale
na všechny chodníky se nám určitě nepodaří vyřídit dotaci.

starosta obce Petr Měrka Ne, ta je možná jen na část kolem krajské cesty.
zastupitel Petr Hlobil Teď se zeptám, když už to všechno máme vyřízené, nevím do jakého

termínu je stavební povolení, zpravidla to bývá na dva roky. Takže
se zeptám, tam kde se nebude žádat o dotaci, počítá se, že se ty chodníky
budou dělat?

starosta obce Petr Měrka Počítá se s tím, vzhledem k tomu, že právní moci to nabylo až 4. nebo 5.,
tak jsme to na RO ještě neřešili, ale z důvodu, že je to v projekční ceně
necelých 15 milionů Kč, tak to samozřejmě nepůjde udělat najednou. Zatím
je to můj názor, který jsem ještě nekonzultoval na RO, tak
se pravděpodobně začne od každého chodníku kouskem, aby se aktivoval
ten proces, že se tam něco dělá, což by mělo znamenat, že to stavební
povolení nevyprší. Ještě jsme neřešili to, čím začneme a kdy přesně.

zastupitel Petr Hlobil Poslední, i když trochu delší. Já bych se vrátil k tomu, Tomáš se tady zeptal
a z pléna zaznělo, že na zasedání RO č. 11/2023 byl aktualizován Jednací
řád RO. V zápise o průběhu RO o tom není ani čárka a já jsem se té schůze
zúčastnil, tak si dovolím Vás tady informovat o mých postřezích. Je to
schůze RO č. 11/2023. Dále uvedené vyjádření bude přílohou bodu číslo 3,
zápisu ze zasedání ZO číslo 6.

starosta obce Petr Měrka Ani jeden z nás na facebook nic z toho nepsal. Co píše Žůrek, nebo ať je to
kdokoli jiný, nad tím nemám kontrolu.

zastupitel Petr Hlobil A vy tam máte nějakou štěnici v kanceláři? Nebo jak se to ten pan Žůrek
dozvěděl?

starosta obce Petr Měrka Třeba se bavil s některým z radních a ten mu to řekl, jak to mám vědět?
zastupitel Petr Hlobil Tak celá Rada obce, říkáte že zasedání RO je neveřejné a pak vykládáte, že

jsem se vlomil na zasedání RO a že mé jednání bylo nezákonné.
starosta obce Petr Měrka To první jednání, protože jsme se nedostali ani ke schválení programu, tak

nezačalo. Když jsem to konzultoval na právním oddělení na kraji, tak mi
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bylo sděleno, že číslování zasedání RO pokračuje dál. To, že na základě té
formulace ve starém Jednacím řádu máte nárok přijít na zasedání RO je
vaše interpretace, já ji nesdílím. Ze zákona má nárok zúčastnit se zasedání
RO toliko tajemník. Tam, kde je tajemník zřízen. Náležitosti průběhu
zasedání RO nejsou záležitostí zastupitelstva. Pokud s tím máte problém,
nadřízeným orgánem je pro tyto účely Ministerstvo vnitra, Útvar dozoru a
dohledu ve Zlíně, klidně vám na ně najdu kontakt. Záležitosti průběhu
RO jsou čistě na RO, takže se o tom nemusíme bavit zde, není to záležitost
zastupitelstva.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, já s tím problém nemám, že na tu radu už vícekrát jít nemůžu.
Já tady kritizuji ten váš postup, který vy jste zvolili, kdy jste mě
prachsprostě vypoklonkovali. Vy řeknete, že jednání nezačalo a já mám
od vás mail, kdy vy mi píšete: "Jednání RO proběhne v pondělí
v 17:30 hod." Posílal jste mi to v pátek 02.06.2023 a 05.06.2023 bylo
jednání RO. Takže teď tady nezapírejte.

starosta obce Petr Měrka Nedošlo ke schválení programu, tudíž jednání nezačalo. Jestli se vám to
nelíbí, běžte do Zlína na právní, na kraj, nebo na to Ministerstvo vnitra.
Tam si na mě stěžujte a když mi řeknou, že jsem něco udělal blbě, řeknu O.
K., jak to mám udělat dobře? Takže jsem si jistý, že jsme to minimálně
neudělali blbě.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, ještě jedna věc, vy jste přišel s tím, že jednoznačně je jednání
RO neveřejné. Já vám řeknu přesně, to byla formulace pana Žůrka, vašeho
ideového vůdce, a vy mi tady lžete, že jste mu to neřekl, když jsem
stoprocentně přesvědčen, že mu to neřekl nikdy jiný než vy. Tímto končím.

starosta obce Petr Měrka Když jste přesvědčen, tak jste přesvědčen.
zastupitel Martin Dulava Myslím, že když nebylo zahájeno zasedání RO, že je to pro vás lepší, než

kdyby vás z jednání vyvedla policie České republiky.
zastupitel Petr Hlobil Vy jste úplně směšný.
starosta obce Petr Měrka Další varianta byla, že si zasedání RO uděláme, kdy budeme chtít, změníme

to a pak vám to oznámíme. To jsme zase nechtěli, tak jsme to udělali tímto
způsobem. Jak říkám, jestli se vám to nelíbí, obraťte se na Ministerstvo
vnitra.

zastupitel Petr Hlobil Já to beru úplně sportovně a tady jsem to řekl jasně, bylo to první a
poslední jednání RO, kterého jsem se mohl zúčastnit, ale tenkrát, když
jsem měl v sobě, dokonce jsem se tady i ptal, které jednací řády platí a pan
Dulava vám ještě napsal mail: "Děkuji, že to Petr tak pěkně vyřešil a
objasnil," to znamená, že já jsem postupoval přesně v souladu
se schváleným platným Jednacím řádem, který schválila RO a vy jste ho
převzali.

starosta obce Petr Měrka Interpretace vaše toho, že se může zúčastnit, že má nárok se zúčastnit, je
vaše interpretace, kterou nesdílím a to je vše, co bych k tomu řekl.

Petr Hlobil z pléna Jednací řád je zákon pane Měrko.
zastupitel Martin Dulava Zase rušíte.
starosta obce Petr Měrka Není to zákon, je to vnitřní předpis obce.
zastupitel Petr Hlobil Já jsem měl potřebu se tady k tomu vyjádřit, protože vy jste to tady

nepopsali v zápise, já jsem se k tomu vyjádřil. Samozřejmě, že to
starosta obce Petr Měrka Jestli můžu poprosit, přepošlete juniorovi tu metodiku, kde se píše i o tom

jednacím řádu a změnách jednacího řádu.
zastupitel Petr Hlobil Prosím vás, jako přílohu tohoto bodu to zveřejněte a tím je to vyřízené, já to

beru.
Marcela Pospíšilíková z pléna Já mám taky ještě pár bodů, protože já jsem to nedořekla. Je to k tomu

bodu co řekl Petr.
starosta obce Petr Měrka Není to spíš do diskuze? Já se omlouvám, ale věci RO nejsou záležitosti

zastupitelstva, nevím proč to tady řešíme.
Marcela Pospíšilíková z pléna V momentě, kdy dáváte přehled o činnosti tak to beru, že to dáváte

na vědomí členům zastupitelstva. Mě by třeba jen zajímal názor
jednotlivých radních, jestli skutečně to když Petr, jako předseda
Kontrolního výboru uzná za vhodné, že by se měl zúčastnit jednání RO a
je mu v tom tímto zamezeno, tak jestli si myslíte, že je to ve prospěch obce
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a jejich občanů. Takže to by mě jako celkem zajímalo, jestli na to dostanu
odpověď.

zastupitelka Hana Helsnerová Jestli můžu já,
Marcela Pospíšilíková A zároveň, já to jenom dořeknu, jenom by mě ještě teda zajímalo, kdy

dostane pozvání na zasedání RO?
starosta obce Petr Měrka Až ho tam budeme potřebovat.
Marcela Pospíšilíková z pléna Jestli je to čistě jenom na RO.
starosta obce Petr Měrka Jestli si pamatujete, tak Kontrolní výbor je kontrolní orgán ZO. To

znamená, že si naplánuje nějakou kontrolu, vyžádá si podklady, dostane je
a udělá kontrolu, ale že by tam seděl, to určitě ne.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, já vám řeknu jednu věc. Jednací řád RO je schválený
usnesením RO a Kontrolní výbor kontroluje usnesení ZO a RO. Já jsem tam
přišel a věřte jedné věci. Já vám řeknu, proč jste to hned zabalili, protože
jste neměli připravené žádné podkladové materiály, protože jste neměli ani
pozvánku a teďka až na další schůzi už byla nachystaná prezenční listina,
pozvánka s jednotlivými body, takže tak to bylo. Já bych vám poradil.

starosta obce Petr Měrka Vy jste takový jasnovidec.
zastupitel Petr Hlobil Ano, jsem. Já také koresponduji a mluvím s lidmi, já se ptám, já se všechny

věci dozvím. Vy jste byli absolutně nepřipraveni, ani to neobesíláte přes
UZOB, ale přes nějaké sociální sítě jste se svolali a tím to bylo vyřešené.
Takže podívejte se, nedělejte tady nějaké tyto, nelžete. Nebudeme lhát jste
říkali.

místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Kde jste přišel na to, že jsme neměli připravený program?

zastupitel Petr Hlobil Pátého jste neměli. Alešku, já jsem ti řekl, vytiskni mi program a podklady
a nedal jsi mi to.

místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Nedal, protože než jsem vám je stihl dát, tak bylo zasedání ukončeno.

zastupitel Petr Hlobil A zase schůze RO se ukončuje, ne že starosta řekne zabalíme to.
Starosta mohl říct, necháme hlasovat jestli to tady zabalíme a pokud by
se zvedly čtyři ruky, protože Radoslav odešel ještě než jste byli domluveni a
bez jakéhokoli výsledku vystartoval pryč.

starosta obce Petr Měrka Schůzi svolává a řídí starosta a tečka.
zastupitel Petr Hlobil No dobrý, ale starosta neřekne: "tak to rozpustíme a jdeme domů", to musí

proběhnout nějaké hlasování, jestli to tak bude, nebo nebude.
starosta obce Petr Měrka Dobře, já jsem byl vždycky huba nevymáchaná a budu si tedy dávat pozor

na formulace.
Petr Hlobil z pléna Já jenom rychlá vsuvka, mi nedělá úplně dobře, když tady slyším, že zákon

a jednací řád je jedno. Já bych chtěl tady jen říct, co je v zákoně tam jsou
vždycky jen obecná pravidla. Jednací řád konkretizuje co zákon neřeší a
když se schválí, tak je to zákon na obci.

starosta obce Petr Měrka Ať ti táta přepošle tu metodiku, tam se o tom píše.
Petr Hlobil z pléna Já se bavím obecně, z pohledu zákonů. Zákon a jednací řád.
starosta obce Petr Měrka V té metodice je to popsáno. Jednací řád je vnitřní směrnice obce, žádný

zákon.
zastupitel Petr Hlobil Schválením se stává zákonem.
starosta obce Petr Měrka Jak říkám Ministerstvo vnitra, útvar kontroly a dozoru. Prostě pokud máte

pocit, že to dělám blbě, obraťte se na ně. Pokud mi řeknou, jak to mám
dělat, budu to tak dělat.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ještě jsem se teda chtěla zeptat. Tady zaznělo, že na ty kanálové vpusti, že
byla teda jedna nabídka, jestli teda jste nezvažovali nějakou konkurenční
nabídku. My jsme třeba v loňském roce oslovili firmu Propoklop, která nám
dávala konkurenční nabídku. U takové věci je dobré, když jsou nabídky
z více stran. Předpokládám, že nebyla.

starosta obce Petr Měrka Propoklop měl cenu za ty vpusti vyšší, když jsem to kontroloval a
na základě toho jsem necítil potřebu k nim přejít a žádat je o řešení těch
věcí, které jsem potřeboval vyřešit. Nehledě na to, že tam byla platná
objednávka z loňského roku na ten defekt Na Zahájí, k čemuž pak nedošlo.
Z těch dvou zdrojů nezávazné nabídky té firmy Propoklop těch cen jejich
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prací a toho, že tam je nedodělaná zakázka jsem to pak nechal nacenit
v tom WOXI, kde je základní cena za tu vpusť lepší.

Marcela Pospíšilíková z pléna Jasně, chápu to. Podle zkušeností vím, že je lepší, když jsou dvě nabídky.
Starosta potom předejde domněnkám, že tam přihodil někomu nějakou
zakázku. Oficiálně jsou dvě nabídky, je to tak lepší.

starosta obce Petr Měrka Tento konkrétní případ měl svůj vývoj. Třeba teď řeším ta rozbitá skla
na zastávkách, takže tam samozřejmě budou minimálně možná tři nějaké
nabídky.

Marcela Pospíšilíková z pléna A poslední dotaz v rámci tohoto bodu mám. Vy jste říkal, že začala fungovat
elektronická úřední deska, že už je to jediná úřední deska. Jakým způsobem
byli občané obce informováni, že úřední deska už není tam na té fyzické,
ale že funguje už jenom elektronická úřední deska a od této chvíle ty
informace jsou jenom na tomto zařízení.

starosta obce Petr Měrka Minimálně je ta informace na bývalé úřední desce.
Marcela Pospíšilíková z pléna Já jsem ji tam třeba neviděla, tuto informaci. Ani není na elektronické

úřední desce, na stránkách obce Kostelec u Holešova, to jsem si ověřovala,
kde by tedy také měla být. Jako já...

starosta obce Petr Měrka To není věc, která se vyvěšuje na úřední desku
Marcela Pospíšilíková z pléna Víte co to je proinformovanost občanů? Pokud mohu jako občan něco

k tomu říct, já bych se přikláněla k tomu, aby po přechodnou dobu, třeba ty
informace byly na obou, byť toto už není oficiální úřední deska, ale je
pravda, že ti občané jsou na to zvyklí, čili tam by měla být prostě cedule, že
už třeba od září 2023 budou veškeré informace jen na tom elektronickém
zařízení.

starosta obce Petr Měrka Je pravda, že zase jsem u toho nestál osobně, ale viděl jsem
paní hospodářku, jak na můj pokyn chystá ceduli. Měla by být na původní
úřední desce informace, že jedinou úřední deskou ze zákona je v obci jen
jedna, je ta elektronická. Dáme to i na facebook. Kdo byl zvyklý chodit
na úřední desku, má tam informaci, že je přesunuta vedle vchodu na poštu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Schválení zhotovitele veřejné zakázky "Dešťová kanalizace Kostelec u Holešova"

Dne  03.07.2023  od  16:00  hod.  proběhlo  otevírání  obálek  s  nabídkami   obeslaných  firem na  zhotovení
zakázky  malého  rozsahu  "Dešťová  kanalizace  Kostelec  u  Holešova".   Nabídky  podaly  celkem  2  firmy.
S pořadovým číslem 1, Vodohospodářské stavby s.r.o.  Bystřice pod Hostýnem, se sídlem Obchodní 1576,
768 61 Bystřice pod Hostýnem, IČ: 46904051 a s pořadovým číslem 2, STAVIN Páleníček s.r.o., se sídlem
Martinice č. p. 213, 769 01 Martinice, IČ: 07909233. Obě firmy splnily požadavky zadavatele. Výběrová komise
doporučila  schválit jako zhotovitele zakázky firmu STAVIN Páleníček s.r.o., se sídlem Martinice č. p. 213,
769 01 Martinice, IČ: 07909233, která nabídla nejnižší cenu.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Do soutěže se bohužel přihlásili pouze dva kandidáti i přesto, že jsem je

obvolával všechny. Jeden, se který jsem mluvil, prohlásil, že se chtěli
přihlásit, ale nestihli se přihlásit, nevyšlo jim to. Oba dva, ti kteří
se přihlásili, tam měli nějaké formální nedostatky, jako že nedoložili
ve správné formě některý dokument, takže po domluvě byli vyzváni. Jeden
z nich požádal o prodloužení lhůty z důvodu dovolených, protože se to sešlo
s koncem školního roku. Takže mu bylo vyhověno a následně se hodnotící
komise sešla k formálnímu zhodnocení a kontrole těch doložených věcí.
Komise byla čtyřčlenná, bohužel se vzhledem k nějaké marodce a
dovoleným stalo, že byli hodně zapojeni náhradníci. Nicméně bylo
vyhodnoceno a dnes bychom měli schválit zhotovitele. Podklady jste
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dostali, takže jako nejlepší byla vyhodnocena firma STAVIN Páleníček
z Martinic.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje jako zhotovitele veřejné zakázky "Dešťová kanalizace
Kostelec u Holešova" firmu STAVIN Páleníček s.r.o., se sídlem Martinice č. p. 213, 769 01 Martinice,
IČ: 07909233, doporučenou výběrovou komisí a schvaluje uzavření smlouvy o dílo.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

5. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova
číslo D/2023/5 ze dne 28.02.2023

Předmětem tohoto Dodatku je navýšení neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova o částku
2.970,- Kč. SDH Karlovice provedl v obci Kostelec u Holešova sběr starého železa, jehož výtěžek ve výši 2.970,-
 Kč byl zaslán na bankovní účet obce. Obec proto poskytuje tuto částku jako navýšení neinvestiční dotace zpět
spolku.

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil Neměla by být v usnesení ta částka?
Starosta obce Petr Měrka Dodatek bude v příloze.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční
dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo: D/2023/5 ze dne 28.02.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6Z/2023 bylo schváleno.

Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo D/2023/5
ze dne 28.02.2023. Předmětem tohoto Dodatku je navýšení neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec
u Holešova o částku 8.000,- Kč. Dorost SDH Karlovice postoupil na krajská kola a poté na mistrovství republiky
v požárním sportu. Částka 8.000,- Kč bude sloužit na úhradu nákladů spojených s účastí na těchto soutěžích. 

Diskuze:
zastupitel Jiří Čúzy Já bych k tomu jenom dodal, že Natálie Hradilová se umístila na 5. místě

v rámci republikové soutěže dorostu, a určitě tak udělala obci dobré jméno.
Muži postoupili z okrskového kola do kola okresního a z okresního kola
postoupili do krajského kola, které se pořádá u Velkých Karlovic. Jsou to
náklady navíc, se kterými se nepočítalo. O věci nebudu hlasovat, protože
jsem aktivní člen daného spolku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestiční
dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo: D/2023/5 ze dne 28.02.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6Z/2023 bylo schváleno.

6. Diskuze

Diskuze:
Marcela Pospíšilíková z pléna Já bych měla do diskuze jen takovou připomínku. Jedním ze základních
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dokumentů obce je Plán rozvoje sportu obce, který naše obec má
na stránkách obce na období 2018-2022. Můj dotaz je, jestli je zpracován
nový plán rozvoje obce, nebo kdy bude, protože už by měl v podstatě platit.

starosta obce Petr Měrka Není zpracovaný nový a není to jen záležitost rozvoje sportu, je tam ještě
jeden dokument, který je do roku 2022, vím o něm a budu se mu v nejbližší
době věnovat.

zastupitel Petr Hlobil Mám tady nějaké dotazy a podněty. Na obecním Facebooku je vyvěšena
informace ohledně výběrového řízení na místo výkonného redaktora
zpravodaje KOSTKA. Jediným oficiálním informačním kanálem obce je
Úřední deska. Je třeba navěsit informaci na Úřední desku.

starosta obce Petr Měrka To je moje chyba, musím zlepšit komunikaci s paní hospodářkou.
zastupitel Petr Hlobil Jen na to upozorňuji, protože spousta lidí na Facebook nejde a spíš jde

na tu Úřední desku. Je to jen můj postřeh a upozornění.
starosta obce Petr Měrka Zkontroluji to a napravím.
zastupitel Petr Hlobil Proč není pokosena tráva na obecním pozemku Lipiny?
starosta obce Petr Hlobil Kosení je objednáno, bude provedeno v průběhu měsíce července.
zastupitel Petr Hlobil Kdo to bude dělat?
starosta obce Petr Měrka Horák a synové.
zastupitel Petr Hlobil V průběhu měsíce července?
starosta obce Petr Měrka Alespoň tak to mám slíbeno.
zastupitel Petr Hlobil Protože víte co? Jako rozumím tomu, že to bude v průběhu měsíce

července, ale třeba pro příště bude lepší, aby se to udělalo dvakrát.
Vždycky se dělá od dejme tomu 20. května do 15. června. Zrají tam třešně
a občané by tam mohli jít. Je to vedeno taky jako ovocný sad a jsou tam
dřeviny a tak dále. Už jsou prázdniny a děti tam nemůžou jít. Pro příští rok
by bylo lepší, kdyby se to udělalo dvakrát, druhá polovina května až první
polovina června a pak možná od července do konce srpna.

starosta obce Petr Měrka Je možné, že se to bude dělat dvakrát. Je to objednané už od přelomu
května a června, ale bohužel mají to tak plné.

zastupitel Petr Hlobil Další dotaz, kdo a na základě čeho dal souhlas k navezení zeminy na obecní
pozemky parcela č. 92/6 (6 fůr) a parcela č. 419/1 (3 fůry) do sportovního
areálu? Byla dodržena legislativa v platném znění?

starosta obce Petr Měrka To nevím, abych pravdu řekl. Požádali si o to fotbalisté, že tam chtějí
udělat nějaké drobné terénní úpravy, tak si to tam navezli. Nevím, kdy to
plánují udělat.

zastupitel Petr Hlobil Takže jste jim to povolil?
starosta obce Petr Měrka Bavili jsme se o tom, že to chtějí udělat.
zastupitel Tomáš Marek Já jenom Petra doplním. Byla možnost nějaké zeminy, která se kopala tady

při výstavbě rodinného domu, tak jsme využili této situace a nechali to tam
navést s tím, že tu hlínu budeme postupně využívat ke srovnání terénu.

zastupitel Petr Hlobil Já bych chtěl jen upozornit na jednu věc, budeme dodržovat legislativu,
kdyby se tato záležitost dostala k České inspekci životního prostředí, tak
konstatují, že jste nedodrželi nic. To znamená, že ten kdo to tam navezl, tak
to navezl jako odpad a neměl žádné oprávnění. K tomu, aby to tam mohlo
vůbec proběhnout, byste měli mít nějaký záměr nebo projektovou, jak to
tam bude vypadat a z té půdy měly být odebrány vzorky, zdali je ta půda
vůbec vhodná pro terénní úpravy tohoto typu. Upozorňuji na to, pokud
k tomu nic nemáte, tak je to úplně špatně. Ale jako, my jsme tak seriózní,
že mi to nebudeme tlačit tak, jak jste to dělali vy. Upozorňuji na to a příště
to nedělejte. Je to špatně.

starosta obce Petr Měrka Dobrá, děkuji za upozornění.
zastupitel Petr Hlobil A poslední dotaz. Obec má projektovou dokumentaci, finanční prostředky a

platné stavební povolení do 28.02.2024 na REKONSTRUKCI CHODNÍKŮ
V OBCI KOSTELEC U HOLEŠOVA – MÍSTNÍ ČÁST KARLOVICE. Počítá
vedení obce s realizací tohoto projektu?

starosta obce Petr Měrka Počítá.
zastupitel Petr Hlobil Dobře. To znamená, že do 28.02. se to udělá, nebo se to zase bude

prodlužovat?
starosta obce Petr Měrka To ještě nevím, to jsme ještě nedořešili, ale každopádně s tím počítáme.
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zastupitel Petr Hlobil Protože jako, byli jsme kritizovaní, že Hlobil prošustroval dva miliony korun
v inflaci a předával s paní Pospíšilíkovou 16 milionů. Dneska má obec přes
20 milionů na účtech.

starosta obce Petr Měrka 21 milionů, dneska přišly dva miliony.
zastupitel Petr Hlobil Dobře, teď už je tam 21 a dotace na školku je vyřízena, to už moc stát

nebude. Proto jsem se ptal na ty projekty.
starosta obce Petr Měrka Možná nás to bude stát 8 milionů. My s tím samozřejmě počítáme, jenom

k tomu podotknu, že stavební povolení už bylo jednou prodlouženo.
zastupitel Petr Hlobil Ano, však dobrá.
starosta obce Petr Měrka No už to mohlo být.
zastupitel Petr Hlobil Nemohlo to být. Dobrá, neřešme to.
Petr Hlobil z pléna Já se jen zeptám, to hřiště Na Loučkách, pan Bača tam opravil houpačky

ve svém volném čase. Chci se zeptat, jestli to je finální řešení.
starosta obce Petr Měrka Není to finální. Bylo to nějakým způsobem zpevněno, aby to bylo funkční.

Já jsem mluvil s některýma z děvčat, která tam chodí s dětma a chtěl jsem
od nich jejich názor, co by tam chtěla. V podstatě jsem se zatím dozvěděl,
že možná ještě nějakou průlezku toho typu jako je u fotbalového hřiště.
Nemyslím tu pyramidu, ale hlavně tam chtěly udělat pořádný plot. Takže
tady s Hankou budeme řešit podmínky, za jakých jde udělat nějaký trošku
vyšší plot a případně to ohradit ještě o kousek víc, kdyby se tam dával
nějaký další prvek. Takže předpokládám, že letos během léta a podzimu
nějakým způsobem zkusíme vymyslet a zase zkonzultovat s děvčaty, která
tam chodí s dětmi a na začátku příštího roku by se to posunulo
do realizace. To znamená případné rozšíření a přidání nějakého prvku,
posunutí těch stávajících prvků, aby si nezasahovaly do bezpečných zón,
případně výměna toho kamení, protože to neodpovídá požadavkům
na dopadové plochy, mělo by to být jemnější a hlavně lepší ohrazení té
plochy, aby odtud děti nevybíhaly do cesty.

Petr Hlobil z pléna Zajímá mě spíš ta houpačka, která je ve špatném stavu.
starosta obce Petr Měrka V rámci té revize hřišť, která se má dělat každý rok, už ta houpačka byla

opravena a revizní technik to celkem chválil, že to sice není ideální, ale je
to opraveno pěkně, chvíli to vydrží a příští rok počítáme s tím, pokud to
tam vyjde rozměrově, tak se tam dá "troják" jedna sedačka pro menší dítě
plus dvě pro větší.

Petr Hlobil z pléna Ta špatná se vymění?
starosta obce Petr Měrka Ano, vymění se. Nemyslím si, že by tam měla být třeba další dva nebo tři

roky. Do zimy to vydrží tak, jak je to opraveno i z hlediska revize.
Marcela Pospíšilíková z pléna Byla řešena reklamace s panem Pěluchou?
starosta obce Petr Měrka Byla, vidíte to jsem měl v plánu zapsat do informací o činnosti. Byli jsme

na místě jak s technikem od Pěluchy, tak se zástupcem firmy, která to
reálně dělala. Namítali, že se to udělalo, tak jak se chtělo. Na té části, kde
se dala nopová fólie, to znamená kolem celé kapličky až po ten přední roh,
tak tam není žádný problém. Zepředu, kde ta nopová fólie není a je tam
přiražena kachlička ke zdi, tak tam teče voda a tomu vlhnutí nezabráníte.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ono by se to chtělo podívat, jak je to v projektu, jestli to tam máte nebo ne.
starosta obce Petr Měrka Jak jsem se s nimi bavil, tak to řešeno nebylo, protože tam žádné sondy

nebyly provedeny. Tam to prostě chce udělat lépe ty obrubníky. Jsou
vyhotoveny tak, že to tam bude vlhnout vždycky.

Marcela Pospíšilíková z pléna Ono to souvisí totiž s tím chodníkem v Karlovicích, protože my jsme tehdy
domluvili, že v rámci chodníků by se potom dořešila i ta dlažba u té
kapličky. Asi by bylo dobré, kdyby se ty chodníky, když je na ně to stavební
povolení, které bude končit, ani nevím kolikrát jde takové povolení
prodloužit.

starosta obce Petr Měrka Stavební povolení se může prodlužovat prakticky do nekonečna, ale musí
se tam udělat "vyjadřovačky".

Marcela Pospíšilíková z pléna To si myslím, že ne, že se nedá prodlužovat.
starosta obce Petr Měrka Tak to asi ne, ale dá se prodloužit několikrát, ale je tam potřeba udělat

"vyjadřovačky" a tomu já se chci vyhnout.
Marcela Pospíšilíková z pléna Ono to bylo myšleno tak, že pokud by se udělala rekonstrukce chodníků,
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respektive, tam by byla nová dlažba na chodnících, tak na to by navázala
revitalizace zeleně, protože ty přerostlé túje tam brání rozptylu světla
na ten chodník a lidé si toho všímají, že jsou tam temná místa a pokud tam
bude nějaká vyviklaná kachlička zrovna v tom temném místě, tak se může
stát i nějaká nehoda, takže tak to bylo myšlené. Udělat rekonstrukci
chodníků a na to navázat revitalizací zeleně.

starosta obce Petr Měrka Tak já plánuji, že se v první fázi udělají ty chodníky, v rámci toho se vyřeší
ten problém zepředu té kapličky, kam po dlažbě stéká voda a v dohledné
době mám dohodnuto mít řeč i s panem Antlem ze silnic, protože co už
jsem stihl zjistit, tak v zastavěném území jsou i chodníky na krajské cestě
naše. Takže se s ním budu domlouvat na nějakých podmínkách, za jakých
by šlo ty obrubníky vyndat a udělat tam pořádně tu "nopovku".

Marcela Pospíšilíková z pléna Pokud budete hýbat s obrubníky, musíte mít stavební povolení. Musel by
se absolvovat celý proces stavebního povolení. To ví paní Helsnerová určitě
nejlépe.

starosta obce Petr Měrka No tak to budu muset vyřešit. Možná to budu muset absolvovat, protože
bez toho se ta "nopovka" nepodaří vyřešit. V okamžiku, když je obrubník a
je "domázlý" beton až ke zdi a je to zasypané kamením, tak se tam drží
vlhkost.

Marcela Pospíšilíková z pléna Myslím ty obrubníky u chodníku, ty jsou součástí chodníku. Bylo by dobře
opravdu to řešit, ať to tam zase neopadá, bylo by to škoda. Ta kaplička je
velice hezká a bylo by škoda, kdyby to mělo zase opadat.

starosta obce Petr Měrka S tím souhlasím, bylo by to jednodušší, kdyby se to podařilo vyřešit v rámci
té opravy, ale když k tomu nedošlo, tak to musíme nějak vyrovnat a vyřešit
to alternativně. Ale bez toho, aby se vyndaly ty obrubníky a dala se tam ta
"nopovka" to vyřešit nepůjde.

7. Závěr

Starosta ukončil zasedání ZO v čase 18:38.

Ověřovatelé: Ing. Iva Hašková   ............................................................
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